NOTICE OF PROPOSED PROCUREMENT (NPP)
For 
TASK BASED INFORMATICS PROFESSIONAL SERVICES (TBIPS)
	GSIN:  D302A ADP SYSTEM DEVELOPMENT SERVICES
	
	

	Reference Number:
	19-149688
	Solicitation Number:
	19-149688

	Organization Name:
	Department of foreign Affairs, Trade and Development

	Solicitation Date:
	2018-12-07
	Closing Date:
	2018-12-21 02:00 PM Eastern Standard  Time EST 
 

	Anticipated Start Date:
	As soon as possible
	
	

	Estimated Delivery Date:
	2018-12-21
	Estimate Level of Effort:                          
	 

The contract period for the resource is up to one hundred and fifteen (115) days. 

	
Contract Duration:
	                                       
                                                                       
The contract period will be from contract award to December 31, 2020 , with one (1) one-year irrevocable option under the same terms and conditions.

	Solicitation Method:
	Competitive

	Comprehensive Land Claim Agreement Applies:
	No
	Number of Contracts:
	1


Applicable Trade Agreements:
· World Trade Organization Agreement on Government Procurement (WTO-AGP),
·  the North American Free Trade Agreement (NAFTA),
·  the Canada-Chile Free Trade Agreement (CCFTA),
·  the Agreement on Internal Trade (AIT),  
· the Canada-Peru Free Trade Agreement (CPFTA),
·  the Canada-Columbia Free Trade Agreement (CColFTA), and
·  the Canada-Panama Free Trade Agreement (CPanFTA)
Requirement Details
Tendering Procedure:	Selective Tendering
This requirement is open only to those TBIPS Supply Arrangement Holders who qualified under Tier 1 for services in the National Capital Region for the following categories.
	Resource Category
	Level of Expertise
	Estimated Number of Resources Required

	A.15 Web Graphics Designer 
	 2
	 1




The following SA Holders have been invited to submit a proposal: 
	
· Alika Internet Technologies Inc. 
· CSI Consulting Inc. 
· Emerion 
· Evolving Web Inc. 
· Labor Tek Personnel Services Ltd / Labor Tek Services de Personnel Ltee 
· Lannick Contract Solutions Inc. 
· Leverage Technology Resources Inc., Farlane Systems Inc., IN JOINT VENTURE 
· Maverin Inc. 
· Plaza Consulting Inc. 
· Promaxis Systems Inc 
· Synonics Inc. 
· The VCAN Group Inc. 
· Transpolar Technology Corporation and The Halifax Computer Consulting Group In Joint Venture 
· Tundra Technical Solutions Inc 
· WorldReach Software Corporation	

            Description of work

Global Affairs Canada’s primary responsibility is the promotion and protection of Canada’s interests abroad and the conduct of Canada’s relations with other countries.

The Department is headquartered in Ottawa, and maintains a presence internationally. GAC operates an extensive network of missions (embassies, high commissions, and consulates), honorary consulates, and other representational offices. Within Canada, GAC operates through regional offices of Passport Canada and a network of trade commissioners working in International Trade Offices across the country.
The spread and complexity of Canada’s representation abroad has a profound impact on the nature and scope of the Department’s IM/IT equipment, networks and infrastructure. The design, implementation and operation of IM/IT services are hugely affected by the extent to which Canada’s employees abroad are scattered around the world; by the enormous differences encountered in diverse public infrastructures and technologies available internationally; and by the competing interests of host countries; and by hosting Government of Canada departments and agencies operating abroad.
The international environment in which GAC carries out its mandate has always been extremely challenging. IM/IT is deployed in settings which are geographically dispersed, structurally inconsistent, frequently hazardous, and disrupted by unexpected events both natural and man-made. In order to address the challenges, it is imperative a robust enterprise architecture ensures alignment with business transformational objectives.

1.0 Scope

	Global Affairs Canada is in the process of establishing an innovation Program. The department is preparing itself for the transition towards adopting new attitude towards disruptive technologies to support business needs. This represents a cultural shift in the way the organization introduces and research new solutions that drive business value in the department. This shift will enable clients to implement innovative & cost-effective solutions in a timely manner. The Innovation Program requires the services of a Web Graphic Designer to promote the  Center for Experimental Technology and Innovation CETI team mandate and Service Delivery Model.






Incumbent Information:
There are no incumbents in any of the specified roles.


Security Requirement:	There is no Security Requirement 
Minimum Corporate Security Required:	
Minimum Resource Security Required: 	

Contract Authority
Name:	Philippe Legault
Phone Number:	343-203-1321
Email Address:	philippe.legault2@international.gc.ca 
Inquiries
Inquiries regarding this RFP requirement must be submitted to the Contracting Authority named above.  Request for Proposal (RFP) documents will be e-mailed directly from the Contracting Authority to the Qualified Supply Arrangement Holders who are being invited to bid on this requirement. BIDDERS ARE ADVISED THAT “BUYANDSELL.GC.CA” IS NOT RESPONSIBLE FOR THE DISTRIBUTION OF SOLICITATION DOCUMENTS.  The Crown retains the right to negotiate with any supplier on any procurement. Documents may be submitted in either official language.

NOTE: Task‐Based Informatics Professional Services (TBIPS) Method of Supply is refreshed three (3) times per year.  If you wish to find out how you can be a “Qualified SA Holder”, please contact RCNMDAI.‐NCRIMOS@pwgsc.gc.ca


AVIS DE PROJET DE MARCHÉ (APM)
Pour les
SERVICES PROFESSIONNELS EN INFORMATIQUE CENTRÉS SUR LES TÂCHES (SPICT)

	NIBS : D302A SERVICES DE MISE AU POINT DE SYSTÈMES INFORMATIQUES
	
	

	Numéro de reference :
	19-149688
	Numéro de la demande de soumissions :
	19-149688

	Nom de l‘organisation :
	Ministère des affaires étrangères, développement et commerce

	Date de la demande de soumissions :
	2018-12-07
	Date de cloture :
	2018-12-21
14:00 Heure normale de l'est

	Date de commencement prévu:
	Dès que possible
	
	

	Date de livraison estimative :
	2018-12-21
	Niveau d'effort estimative:                                                  
	

La durée du contrat la ressource est jusqu’à concurrence de cent quinze (115) jours.

	
Durée du contrat :
	La période contractuelle sera de l'adjudication du contrat au 31, Décembre 2020, avec une option irrévocable d'un an selon les mêmes termes et conditions.

	Méthode de solicitation :
	Concurrentielle

	Ententes sur les revendications territoriales globales s’applique:
	Non
	Nombre de contrats prévus :
	
1


	
Accords commerciaux applicables:
· l'Accord sur les marchés publics de l'Organisation mondiale du commerce (AMP-OMC),
·  l'Accord de libre-échange nord-américain (ALENA), 
·  l'Accord de libre-échange entre le Canada et le Chili (ALÉCC), 
·  l'Accord sur le commerce intérieur (ACI),
·  l'Accord de libre-échange entre le Canada et le Pérou (ALÉCP),
·  l'Accord de libre-échange Canada-Colombie (ALÉCCO), and 
·  l'Accord de libre-échange Canada-Panama (ALECP). 

Détails du besoin
Procédure d'appel d'offres : Appel d'offres sélectif
Ce besoin est ouvert uniquement aux détenteurs qui se sont qualifiés dans le cadre de l'AMA pour des SPICT de palier 1 dans la Région Capitale National pour la catégorie suivante :

	
Catégorie de ressources
	
Niveau d'expertise
	Nombre estimé de ressources requises

	A.15 Conseiller en contenu de graphisme de page Web
	 2
	 1











Les fournisseurs d’AMA suivants ont été invités à soumettre une proposition : 

· Alika Internet Technologies Inc. 
· CSI Consulting Inc. 
· Emerion 
· Evolving Web Inc. 
· Labor Tek Personnel Services Ltd / Labor Tek Services de Personnel Ltee 
· Lannick Contract Solutions Inc. 
· Leverage Technology Resources Inc., Farlane Systems Inc., IN JOINT VENTURE 
· Maverin Inc. 
· Plaza Consulting Inc. 
· Promaxis Systems Inc 
· Synonics Inc. 
· The VCAN Group Inc. 
· [bookmark: _GoBack]Transpolar Technology Corporation and The Halifax Computer Consulting Group In Joint Venture 
· Tundra Technical Solutions Inc 
· WorldReach Software Corporation	

Description des travaux :
La responsabilité principale d'affaires mondiales Canada est la promotion et la protection des intérêts du Canada à l'étranger et la conduite des relations du Canada avec d'autres pays.
Le ministère est siégé à Ottawa et maintient une présence à l'échelle internationale. L’AMC exploite un vaste réseau de missions (ambassades, hauts-commissariats et consulats), de consulats honoraires et d'autres bureaux de représentation. Au Canada, L’AMC opère par l'entremise de bureaux régionaux de Passeport Canada et d'un réseau de délégués commerciaux travaillant dans des bureaux de commerce international partout au pays.
L’étendue et la complexité de la représentation du Canada à l'étranger ont un impact profond sur la nature et la portée de l'équipement, des réseaux et de l'infrastructure de GI/TI du ministère. La conception, la mise en œuvre et l'exploitation des services de GI/TI sont extrêmement touchées par la dispersion des employés du Canada à l'étranger dans le monde entier; par les énormes différences rencontrées dans diverses infrastructures et technologies publiques disponibles à l'échelle internationale; et par les divergences d’intérêts des pays d'accueil; et en accueillant les ministères et organismes du gouvernement du Canada qui opèrent à l'étranger.
L'environnement international dans lequel L’AMC s’acquitte de son mandat a toujours été extrêmement difficile. La GI/TI est déployée dans des environnements géographiquement dispersés, structurellement incohérents, souvent dangereux, et perturbés par des événements imprévus à la fois naturels et artificiels. Afin de relever les défis, il est impératif qu'une architecture d'entreprise robuste assure l'alignement avec les objectifs de transformation des entreprises 
1,0 portée.
Affaires mondiales Canada est en train d'établir un programme d'innovation. Le ministère se prépare à la transition vers l'adoption d'une nouvelle attitude à l'égard des technologies perturbatrices pour répondre aux besoins des entreprises. Cela représente un changement culturel dans la façon dont l'organisation introduit et recherche de nouvelles solutions qui stimulent la valeur commerciale dans le ministère. Ce changement permettra aux clients de mettre en œuvre des solutions innovantes et rentables de façon opportune. Le programme d'innovation exige les services d'un graphiste Web pour promouvoir le mandat de l'équipe Centre de technologie expérimentale et d'innovation CTEI et le modèle de prestation de services.
Renseignements sur le titulaire:
Il n'y a aucun titulaire dans l'un des rôles spécifiés.

Exigences relatives à la sécurité :	Aucune
Niveau minimum d'attestation de sécurité requis pour l'entreprise : 	n/a
Niveau minimum d'attestation de sécurité requis pour la ou les ressources : n/a
Autorité contractante :
Nom : 	Philippe Legault
Numéro de téléphone :	343-203-1321
Courriel :	philippe.legault2@international.gc.ca 

Demandes de renseignements :
Les demandes de renseignements concernant le besoin de cette DP doivent être transmises à l’autorité contractante  identifiée ci-dessus.  L’autorité contractante enverra les documents de la DP directement par courriel aux détenteurs d’AMA qualifiés qui vont être invites à soumissionner a cette demande. LES SOUMISSIONNAIRES SONT PRIÉS DE NOTER QUE LA DISTRIBUTION DES DOCUMENTS DE L’INVITATION À SOUMISSIONNER NE RELÈVE PAS DU SITE ACHATSETVENTES.GC.CA.  L’État se réserve le droit de négocier avec tout fournisseur dans le cadre de tout marché. Les documents peuvent être présentés dans l'une ou l'autre des langues officielles.
REMARQUE : La méthode d’approvisionnement des services professionnels en informatique centrés sur les tâches (SPICT) est mise à jour trois (3) fois par année. Si vous désirez savoir comment vous pouvez devenir un « titulaire d’AMA qualifié », veuillez communiquer avec RCNMDAI‐NCRIMOS@tpsgc.gc.ca
